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6. Dėl pritarimo Švenčionių rajono savivaldybės narkotikų kontrolės komisijos 2023 m. 
veiklos ataskaitai. 

7. Dėl pritarimo Švenčionių rajono savivaldybės aukštojo mokslo studijų rėmimo fondo 
2023 metų veiklos ir savivaldybės biudžeto lėšų panaudojimo ataskaitai. 

8. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios 
programos 2024 metų priemonių sąrašo patvirtinimo. 

9. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios 
programos 2023 metų priemonių vykdymo ataskaitos patvirtinimo. 

10. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės asmens su negalia gerovės tarybos veiklos 
nuostatų patvirtinimo. 

11. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės visuomenės sveikatos rėmimo specialiosios 
programos priemonių vykdymo 2023 metų ataskaitos patvirtinimo. 

12. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės vyresnio amžiaus žmonių reikalų tarybos 
sudėties patvirtinimo.  

13. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. kovo 28 d. sprendimo Nr. T-59 
„Dėl savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto fondo dalies, sąrašų 
patvirtinimo“ pakeitimo. 

14. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 2024 metų užimtumo didinimo programos 
patvirtinimo. 

15. Dėl piniginio įnašo, didinant UAB „Vilniaus vandenys“ įstatinį kapitalą. 
16. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės valdomų įmonių vadovų darbo užmokesčio 

nustatymo tvarkos aprašo patvirtinimo. 
17. Dėl gatvių ir vietinės reikšmės kelių perėmimo Švenčionių rajono savivaldybės 

nuosavybėn. 
18. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gruodžio 28 d. sprendimo Nr. 

T-275 „Dėl pritarimo susitarimui dėl uždarosios akcinės bendrovės „VAATC” akcininkų 
sutarties pakeitimo“ pakeitimo. 

19. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2021 m. sausio 28 d. sprendimo Nr. T-9 
„Dėl Švenčionių rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos 
aprašo patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios. 

20. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės kontrolės ir audito tarnybos savivaldybės 
kontrolieriaus pareiginės algos koeficiento perskaičiavimo. 

21. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės korupcijos prevencijos 2024–2026 metų 
veiksmų plano patvirtinimo. 

22. Švenčionių rajono savivaldybės tarybos mažumos valanda.  
 
Posėdžio darbotvarkė buvo sudaryta iš 21 klausimo. Apsvarsčius visus darbotvarkės 

klausimus vyks Tarybos mažumos valanda. Taip pat yra gautas tarybos narių siūlymas į 
darbotvarkę įtraukti 2 papildomus klausimus: 

1. Dėl planuojamos ūkinės veiklos (vėjo elektrinių parko įrengimo ir eksploatacijos 
Švenčionių rajono savivaldybėje Cirkliškio seniūnijoje) galimybių. 

2. Dėl UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ geriamojo vandens tiekimo ir nuotekų 
tvarkymo paslaugų kainų subsidijavimo; 

 
Klausimą „Dėl planuojamos ūkinės veiklos (vėjo elektrinių parko įrengimo ir 

eksploatacijos Švenčionių rajono savivaldybėje Cirkliškio seniūnijoje) galimybių“ siūloma 
svarstyti 10 punktu darbotvarkėje, klausimą „Dėl UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ geriamojo 
vandens tiekimo ir nuotekų tvarkymo paslaugų kainų subsidijavimo“ siūloma svarstyti 19 punktu 
darbotvarkėje. 
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Posėdžio pirmininkas Rimantas Klipčius, savivaldybės meras, klausia, ar tarybos nariai 
turi klausimų dėl pateiktų svarstyti darbotvarkės klausimų.  

 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl posėdžio darbotvarkės su papildomais klausimais ir 

tarybos mažumos valanda.  
BALSAVO: UŽ – 23 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Rimas Klipčius, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, 
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – Simona 
Kazlienė. 

NUSPRĘSTA. Pritarti posėdžio darbotvarkei su papildomais klausimais ir tarybos 
mažumos valanda. 

 
Rimantas Klipčius paaiškina, kad pagal veiklos reglamento reikalavimus reikia 

patvirtinti posėdžio darbo reglamentą. 
Pranešėjui pristatyti klausimą (sprendimo projektą) skirti 3 minutes, tarybos nariui 

paklausti (klausimui) skirti 2 minutes, pranešėjui atsakyti į klausimą skirti 3 minutes. 
Tarybos narys pasisakyti gali 3 minutes. 
Tarybos narių frakcijų ir Tarybos narių grupės, mišrios grupės vardu pasisakymui skirti 

3 minutes, prieš pasisakymą informuojant, kad bus kalbama frakcijos ar grupės vardu. 
Tarybos narys gali paklausti, 1 kartą pasisakyti ir 1 kartą pareikšti repliką po balsavimo. 

Replikai gali būti suteikiama 1 minutė.  
Pertraukas siūloma skelbti kas 1,5 val. darbo. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl reglamento. 
BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel 
Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, 
Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą.  
 
 
Rimantas Klipčius pristato pirmąjį darbotvarkės klausimą.  
 
1. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 2024–2026 metų strateginio 

veiklos plano patvirtinimo. 
 
Rimantas Klipčius. Dėl šio klausimo svarstymo nori nusišalinti dauguma tarybos narių, 

todėl svarstant šį klausimą reikės balsuoti iš esmės.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl balsavimo iš esmės. 
BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel 
Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, 
Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
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 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Sprendimo projektą su pakeitimais pristatė savivaldybės administracijos Strateginio 

planavimo ir investicijų skyriaus vedėja Vaida Babrauskienė. 
 
Pasisakė: Andrejus Junda, Šarūnas Birutis, Rimantas Klipčius. 
 
BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel 
Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, 
Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
2. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 2024 metų biudžeto 

patvirtinimo. 
 

Rimantas Klipčius. Dėl šio klausimo svarstymo nori nusišalinti dauguma tarybos narių, 
todėl svarstant šį klausimą reikės balsuoti iš esmės.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl balsavimo iš esmės. 
BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel 
Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, 
Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Sprendimo projektą su pakeitimais pristatė Finansų skyriaus vedėja Jolanta Suboč.  
 
Pasisakė: Rimantas Klipčius, Šarūnas Birutis, Edvard Voršinski, Antonij Jundo, 

Andrejus Junda, Pavel Trusov, Edita Meškovienė. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 18 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, 
Gintautas Steckis, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius, Tomas 
Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – 6 (Šarūnas Birutis, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Edita 
Meškovienė, Pavel Trusov, Edvard Voršinski), SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
 
3. SVARSTYTA. Dėl pritarimo projektui „Ambulatorinės slaugos paslaugų namuose 

kokybės ir prieinamumo gerinimas Švenčionių rajono savivaldybėje“.  
 
Rimantas Klipčius. Dėl šio klausimo svarstymo nori nusišalinti tarybos narys Pavel 

Trusov. 
Pavelas Trusovas dėl viešų privačių interesų nori nusišalinti nuo šio klausimo 

svarstymo.  



5 
 

Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Pavelo Trusovo nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel 
Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, 
Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Pranešėja Vaida Babrauskienė, savivaldybės administracijos Strateginio planavimo ir 

investicijų skyriaus vedėja, pristatė sprendimo projektą.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, 
Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Rimas Klipčius, Edita Meškovienė, Vida 
Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, 
Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, 
SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2 (Simona Kazlienė, Pavel Trusov), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Edvard Jedinskij). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

4. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono verslo plėtros fondo lėšų panaudojimo 2023 
m. ataskaitos. 

 
Sprendimo projektą su pristatė Janina Deveikienė Švenčionių rajono verslo plėtros 

komisijos pirmininkė. 
 
Pasisakė: Rimantas Klipčius, Antonij Jundo, Simona Kazlienė, Dovilė Žižienė. 
 
BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel 
Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, 
Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
5. SVARSTYTA. Dėl pritarimo Švenčionių rajono savivaldybės jaunimo reikalų 

tarybos veiklos ataskaitai.  
 
Sprendimo projektą pristatė Jolanta Jurkuvėnienė, Švenčionių rajono savivaldybės 

jaunimo reikalų tarybos pirmininkė. 
 
 
BALSAVO: UŽ – 22 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Renata Grigianecienė, 

Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, 
Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, 
Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), 
PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (Janina Deveikienė, 
Jolanta Razmienė). 
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 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
 
6. SVARSTYTA. Dėl pritarimo Švenčionių rajono savivaldybės narkotikų kontrolės 

komisijos 2023 m. veiklos ataskaitai. 
 
Sprendimo projektą pristatė Jolanta Jurkuvėnienė, Švenčionių rajono savivaldybės 

narkotikų kontrolės komisijos pirmininkė. 
 
Pasisakė: Rimantas Klipčius, Dovilė Žižienė. 
  
BALSAVO: UŽ – 23 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Renata Grigianecienė, 

Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, 
Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, 
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Janina 
Deveikienė). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
7. SVARSTYTA. Dėl pritarimo Švenčionių rajono savivaldybės aukštojo mokslo 

studijų rėmimo fondo 2023 metų veiklos ir savivaldybės biudžeto lėšų panaudojimo ataskaitai. 
Sprendimo projektą pristatė Violeta Čepukova, Švenčionių rajono savivaldybės 

aukštojo mokslo studijų rėmimo fondo pirmininkė. 
 
Pasisakė: Rimantas Klipčius, Dovilė Žižienė, Danguolė Grincevičienė. 
 
BALSAVO: UŽ – 23 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Renata Grigianecienė, 

Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, 
Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, 
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Janina 
Deveikienė). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
8. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo 

specialiosios programos 2024 metų priemonių sąrašo patvirtinimo. 
 
Rimantas Klipčius. Dėl šio klausimo svarstymo nori nusišalinti tarybos narys Pavel 

Trusov. 
Pavelas Trusovas dėl viešų privačių interesų nori nusišalinti nuo šio klausimo 

svarstymo, kadangi jo darbovietė yra pareiškėjas.  
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Pavelo Trusovo nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 23 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Renata Grigianecienė, 

Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, 
Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, 
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Janina Deveikienė). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
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Sprendimo projektą pristatė Rasa Čibirienė, savivaldybės administracijos Žemės ūkio 
skyriaus vedėja. 

 
BALSAVO: UŽ – 23 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, 
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Pavel 
Trusov). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
9. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo 

specialiosios programos 2023 metų priemonių vykdymo ataskaitos patvirtinimo. 
 
Rimantas Klipčius. Dėl šio klausimo svarstymo nori nusišalinti tarybos narys Pavel 

Trusov. 
Pavelas Trusovas dėl viešų privačių interesų nori nusišalinti nuo šio klausimo 

svarstymo, kadangi jo darbovietė yra pareiškėjas.  
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Pavelo Trusovo nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 23 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Renata Grigianecienė, 

Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, 
Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, 
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Janina Deveikienė). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Sprendimo projektą pristatė Rasa Čibirienė, savivaldybės administracijos Žemės ūkio 

skyriaus vedėja. 
 
BALSAVO: UŽ – 22 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ 
– nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Edvard Voršinski), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Pavel Trusov). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
10. SVARSTYTA. Dėl planuojamos ūkinės veiklos (vėjo elektrinių parko įrengimo ir 

eksploatacijos Švenčionių rajono savivaldybėje Cirkliškio seniūnijoje) galimybių. 
Pranešėja Rasa Čibirienė, savivaldybės administracijos Žemės ūkio skyriaus vedėja. 
 
Rimantas Klipčius praneša, kad posėdyje dalyvauja Mėžionių bendruomenės atstovai.  
 
Rimantas Klipčius. Dėl šio klausimo svarstymo nori nusišalinti tarybos narė Simona 

Kazlienė. 
Simona Kazlienė nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo ir priėmimo, kadangi 

Mežionių kaime nekilnojamąjį turtą valdo jai artimo asmenys.  
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Simonos Kazlienės nusišalinimo. 
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BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 
Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Rimas Klipčius, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Vytautas Vaitkevičius, 
Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas,), PRIEŠ – 1 
(Dovilė Žižienė), SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Simona Kazlienė), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Pavel Trusov). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Sprendimo projektą pristatė Rasa Čibirienė, savivaldybės administracijos Žemės ūkio 

skyriaus vedėja. 
 
Pasisakė: Mežionių kaimo bendruomenės atstovė Terese Diskienė. 
 
BALSAVO: UŽ – 22 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Rimas Klipčius, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Vytautas Vaitkevičius, 
Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), 
PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (Simona Kazlienė, 
Pavel Trusov). 

 
 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
11:40 val. Rimantas Klipčius skelbia 0:30 min. pertrauką.  
 
12:14 val. posėdis tęsiamas. 
 
11. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės asmens su negalia gerovės 

tarybos steigimo ir jos nuostatų patvirtinimo. 
 
Sprendimo projektą pristatė Eglė Jakštaitė - Rouda, savivaldybės administracijos 

Socialinės paramos skyriaus vedėja. 
 
BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel 
Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, 
Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
  
12. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės visuomenės sveikatos rėmimo 

specialiosios programos priemonių vykdymo 2023 metų ataskaitos patvirtinimo. 
 
Sprendimo projektą pristatė Eglė Jakštaitė - Rouda, savivaldybės administracijos 

Socialinės paramos skyriaus vedėja. 
 
BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel 
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Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, 
Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
13. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės vyresnio amžiaus žmonių 

reikalų tarybos sudėties patvirtinimo.  
Pranešėja Eglė Jakštaitė - Rouda, savivaldybės administracijos Socialinės paramos 

skyriaus vedėja. 
 
Sprendimo projektą pristatė Eglė Jakštaitė - Rouda, savivaldybės administracijos 

Socialinės paramos skyriaus vedėja. 
 
Valdančioji dauguma pasiūlė atstovą – Jolanta Razmienė. 
Opozicija pasiūlė atstovą – Edvard Voršinski.  
 
Pasisakė: Rimantas Klipčius, Pavel Trusov.  
 
BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel 
Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, 
Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

 
14. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. kovo 28 d. 

sprendimo Nr. T-59 „Dėl savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto 
fondo dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimo. 

 
Sprendimo projektą pristatė Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių 

ir turto skyriaus vedėja. 
 
Pasisakė: Rimantas Klipčius, Vida Rastenienė, Edvard Voršinski. 
 
BALSAVO: UŽ – 23 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, 
Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, 
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Šarūnas Birutis). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
15. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 2024 metų užimtumo didinimo 

programos patvirtinimo. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Sprendimo projektą pristatė Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių 

ir turto skyriaus vedėja. 
 
BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
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Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel 
Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, 
Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
16. SVARSTYTA. Dėl piniginio įnašo, didinant UAB „Vilniaus vandenys“ įstatinį 

kapitalą. 
Sprendimo projektą pristatė Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių 

ir turto skyriaus vedėja. 
 
Pasisakė: Rimantas Klipčius, Andrejus Junda.  
 
BALSAVO: UŽ – 23 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Pavel Trusov, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, 
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 
(Gintautas Steckis). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
 
17. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės valdomų įmonių vadovų darbo 

užmokesčio nustatymo tvarkos aprašo patvirtinimo. 
 

Rimantas Klipčius. Dėl šio klausimo svarstymo nori nusišalinti dauguma tarybos narių, 
todėl svarstant šį klausimą reikės balsuoti iš esmės.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl balsavimo iš esmės. 
BALSAVO: UŽ – 22 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Pavel Trusov, Bronislovas 
Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, 
SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Vytautas Vaitkevičius), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Gintautas Steckis). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

Sprendimo projektą pristatė Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių 
ir turto skyriaus vedėja. 

 
BALSAVO: UŽ – 23 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Pavel Trusov, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, 
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 
(Gintautas Steckis). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
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18. SVARSTYTA. Dėl gatvių ir vietinės reikšmės kelių perėmimo Švenčionių rajono 
savivaldybės nuosavybėn. 

 
Sprendimo projektą pristatė Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių 

ir turto skyriaus vedėja. 
 
BALSAVO: UŽ – 24 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel 
Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, 
Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

19. SVARSTYTA. Dėl UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ geriamojo vandens tiekimo ir 
nuotekų tvarkymo paslaugų kainų subsidijavimo. 

 
Rimantas Klipčius. Dėl šio klausimo svarstymo nori nusišalinti dauguma tarybos narių, 

todėl svarstant šį klausimą reikės balsuoti iš esmės.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl balsavimo iš esmės. 
BALSAVO: UŽ – 23 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, 
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Rimas 
Klipčius). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Sprendimo projektą pristatė Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių 

ir turto skyriaus vedėja. 
 
Pasisakė: UAB „Pabradės Komunalis ūkis“ direktorius Arnas Jacina, 

Rimantas Klipčius, Edvard Voršinski, Andrejus Junda, Pavel Trusov. 
 
BALSAVO: UŽ – 23 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, 
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Rimas 
Klipčius). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
20. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gruodžio 28 d. 

sprendimo Nr. T-275 „Dėl pritarimo susitarimui dėl uždarosios akcinės bendrovės „VAATC” 
akcininkų sutarties pakeitimo“ pakeitimo. 

 
Sprendimo projektą pristatė Vygandas Kastanauskas, savivaldybės administracijos 

Teisės ir civilinės metrikacijos skyriaus vedėjas. 
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BALSAVO: UŽ – 23 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 
Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, 
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Rimas 
Klipčius). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
21. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2021 m. sausio 28 d. 

sprendimo Nr. T-9 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo 
apmokėjimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios. 
  

Rimantas Klipčius. Dėl šio klausimo svarstymo nori nusišalinti tarybos nariai: Janina 
Deveikienė, Jolanta Jurkuvėnienė, Jolanta Razmienė, Renata Grigianecienė, Zenonas 
Zenkevičius, Bronislovas Vilimas, Arūnas Čenkus, Valdemaras Kasperovič, Gintautas Steckis. 

 
Janina Deveikienė nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo kadangi dirba Socialinių 

paslaugų centre specialiste. 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Janinos Deveikienės nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 4 (Šarūnas Birutis, Edita Meškovienė, Pavel Trusov, Edvard 

Voršinski), PRIEŠ – 17 (Arūnas Čenkus, Renata Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard 
Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras 
Kasperovič, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Vytautas Vaitkevičius, 
Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), SUSILAIKĖ – 1 
(Simona Kazlienė), NEBALSAVO – 1 (Janina Deveikienė), BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 
(Rimas Klipčius). 

 NUSPRĘSTA. Nenušalinti.  
 
Jolanta Jurkuvėnienė nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba 

Švenčionių miesto kultūros centre. 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Jolantos Jurkuvėnienės nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 3 (Šarūnas Birutis, Edita Meškovienė, Pavel Trusov,), PRIEŠ – 15 

(Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard 
Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Valdemaras Kasperovič, Jolanta 
Razmienė, Gintautas Steckis, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius, 
Tomas Žigas), SUSILAIKĖ – 2 (Simona Kazlienė Dovilė Žižienė), NEBALSAVO – 3 (Edvard 
Voršinski, Jolanta Jurkuvėnienė, Vida Rastenienė) BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Rimas 
Klipčius).  

 NUSPRĘSTA. Nenušalinti.  
 
 
Jolanta Razmienė nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba 

Švenčionių Juliaus Siniaus meno mokykloje. 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Jolantos Razmienės nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 5 (Šarūnas Birutis, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Pavel Trusov 

Edvard Voršinski), PRIEŠ – 14 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 
Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Gintautas Steckis, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, 
Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), SUSILAIKĖ – 3 (Simona Kazlienė, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė ), NEBALSAVO – 1 (Jolanta Razmienė), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius).  



13 
 

 NUSPRĘSTA. Nenušalinti.  
 
Renata Grigianecienė nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba 

Švenčionių Juliaus Siniaus meno mokykloje. 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Renatos Grigianecienės nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 5 (Šarūnas Birutis, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Pavel Trusov 

Edvard Voršinski), PRIEŠ – 13 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė Grincevičienė, 
Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Gintautas 
Steckis, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė 
Žižienė), SUSILAIKĖ – 3 (Simona Kazlienė, Edita Meškovienė, Jolanta Razmienė), 
NEBALSAVO – 2 (Renata Grigianecienė, Vida Rastenienė), BALSAVIME NEDALYVAVO – 
1 (Rimas Klipčius).  

 NUSPRĘSTA. Nenušalinti.  
 
Zenonas Zenkevičius nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba Sporto 

centre. 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Zenono Zenkevičiaus nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 4 (Šarūnas Birutis, Andrejus Junda, Pavel Trusov Edvard Voršinski), 

PRIEŠ – 13 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, 
Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras 
Kasperovič, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Bronislovas Vilimas, Tomas Žigas,), 
SUSILAIKĖ – 2 (Simona Kazlienė, Edita Meškovienė), NEBALSAVO – 4 (Vida Rastenienė 
Vytautas Vaitkevičius, Zenonas Zenkevičius, Dovilė Žižienė), BALSAVIME NEDALYVAVO 
– 1 (Rimas Klipčius).  

 NUSPRĘSTA. Nenušalinti.  
 
Bronislovas Vilimas nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba 

Pabradės miesto kultūros centre ir Pabradės meno mokykloje. 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Bronislovo Vilimo nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 6 (Šarūnas Birutis, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Edita 

Meškovienė, Pavel Trusov, Edvard Voršinski), PRIEŠ – 13 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė 
Renata Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Jolanta 
Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Jolanta Razmienė, , Vytautas Vaitkevičius, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas), SUSILAIKĖ – 1 (Simona Kazlienė), NEBALSAVO – 4 (Vida 
Rastenienė, Gintautas Steckis, Bronislovas Vilimas, Dovilė Žižienė), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius)  

 NUSPRĘSTA. Nenušalinti.  
 
Arūnas Čenkus nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba Švenčionių 

socialinių paslaugų centre. 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Arūno Čenkaus nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 5 (Šarūnas Birutis, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Pavel Trusov), 

PRIEŠ – 13 (Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard 
Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Jolanta Razmienė, 
Gintautas Steckis, Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, SUSILAIKĖ – 2 
(Simona Kazlienė, Dovilė Žižienė), NEBALSAVO – 4 (Vida Rastenienė, Edvard Voršinski 
Arūnas Čenkus, Vytautas Vaitkevičius,), BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius).  

 NUSPRĘSTA. Nenušalinti.  
 
Valdemaras Kasperovičius nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba 

Švenčionių socialinių paslaugų centre. 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Renatos Grigianecienės nusišalinimo. 
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BALSAVO: UŽ – 6 (Šarūnas Birutis, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Edita 
Meškovienė, Pavel Trusov, Edvard Voršinski), PRIEŠ – 14 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, 
Renata Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Jolanta 
Jurkuvėnienė, Jolanta Razmienė Gintautas Steckis, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, 
Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), SUSILAIKĖ – 1 (Simona Kazlienė), 
NEBALSAVO – 2 (Vida Rastenienė, Valdemaras Kasperovič), BALSAVIME NEDALYVAVO 
– 1 (Rimas Klipčius).  

 NUSPRĘSTA. Nenušalinti.  
 
Gintautas Steckis nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba UAB 

„Švenčionių švara“ 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Gintauto Steckio nusišalinimo. 

BALSAVO: UŽ – 1 (Andrejus Junda), PRIEŠ – 1 (Vladislav Jedinskij), SUSILAIKĖ – nėra, 
(NEBALSAVO – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 
Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Simona Kazlienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas 
Vilimas, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė Vida Rastenienė, Valdemaras 
Kasperovič, Edita Meškovienė, Pavel Trusov, Edvard Voršinski), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius).  

 NUSPRĘSTA. Nenušalinti.  
 
 
Danguolė Grincevičienė nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, kadangi dirba 

Pabradės „Ryto“gimnazijoje. 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Danguolės Grincevičienės nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 6 (Šarūnas Birutis, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Vida Rastenienė 

Pavel Trusov, Edvard Voršinski), PRIEŠ – 13 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 
Grigianecienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras 
Kasperovič, Jolanta Razmienė Gintautas Steckis, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, 
Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas,), SUSILAIKĖ – 2 (Simona Kazlienė, Dovilė Žižienė), 
NEBALSAVO – 2 (Danguolė Grincevičienė, Edita Meškovienė), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius).  

 NUSPRĘSTA. Nenušalinti.  
 
Sprendimo projektą pristatė Jadvyga Samuilevičienė, savivaldybės administracijos 

Bendrojo skyriaus vedėja. 
 

BALSAVO: UŽ – 17 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 
Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas 
Steckis, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė 
Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ –5 (Šarūnas Birutis, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Edita 
Meškovienė, Pavel Trusov), BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (Rimas Klipčius, Edvard 
Voršinski) 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

22. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės kontrolės ir audito tarnybos 
savivaldybės kontrolieriaus pareiginės algos koeficiento perskaičiavimo. 

Sprendimo projektą pristatė Vygandas Kastanauskas, savivaldybės administracijos 
Teisės ir civilinės metrikacijos skyriaus vedėjas. 
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BALSAVO: UŽ – 22 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 
Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas,), 
PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Dovilė Žižienė), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius). 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

 
23. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės korupcijos prevencijos 2024–

2026 metų veiksmų plano patvirtinimo. 
  

Sprendimo projektą pristatė Vygandas Kastanauskas, savivaldybės administracijos Teisės 
ir civilin ės metrikacijos skyriaus vedėjas. 
 
 
BALSAVO: UŽ – 23 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata 

Grigianecienė, Danguolė Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, 
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Rimas 
Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Rimantas Klipčius praneša, kad kitas tarybos posėdis vyks kovo 28 dieną.  
 
Rimantas Klipčius skelbia tarybos mažumos valandą.  
 
Šarūnas Birutis. Norime klausimus užduoti konkretiems žmonėms – vicemerams. 

Norime, kad atsakytų konkretus žmogus, kuriam užduodamas klausimas. Suprantame ir neturime 
iliuzij ų, kad visko negali žinoti ir tikrai nėra jokio įsivaizdavimo, kad viską žino ir atsakys. 
Galima tą informaciją susižinoti, pasitikslinti ir atsakyti vėliau. To ir tikimės.  

 
Šarūnas Birutis uždavė klausimą Administracijos direktorei Jovitai Rudėnienei. Sportas, 

judėjimas, sveikas gyvenimo būdas užima tikrai labai svarbią vietą tiek visų žmonių, tiek rajono 
gyventojų, gyvenime, ypač jaunimo. Esama sporto bazė rajone, švelniai tariant, neatlaiko jokios 
kritikos, bet susidariusi situacija paskutiniais metais – tiek stadionai, tiek sporto salės – yra gana 
prastos būklės. Nežiūrint to, sporto entuziastų dėka, kurių čia yra ir tarp mūsų, rajonas gali 
didžiuotis gerais sporto pasiekimais. Per Nepriklausomybės laikotarpį praktiškai visos 
savivaldybės pasinaudojo Europos Sąjungos ir valstybės investicijų programos lėšomis ir pastatė 
bei įrengė modernius sporto kompleksus, kaip arenas, baseinus. Prieš beveik 4 metus buvo 
nugriautas pastatas, paruošta statybų aikštelė ir buvo daroma gyventojų apklausa, kad 
Švenčionėliuose atsirastų arena. Ir „Žeimenos krantuose“ buvo rašoma, kad kainuos keli 
milijonai. 2023 m. gegužės 23 d. sprendimu, birželio 20 d. sutartimi buvo sudaryta sutartis su 
UAB Neostata, kuri nurodė subrangovus kaip UAB Infes, labai keista, kad vis tos pačios įmonės 
figūruoja, bet gal jos pačios geriausios Lietuvoj ir laimi konkursus mūsų rajone. Sutarties kaina 
yra 15474690 eurų ketveriems metams – po 4 milijonus eurų kasmet. Kokiomis lėšomis 
savivaldybė numato mokėti už atliktus darbus UAB Neostatai ir būtų gerai sužinoti, kiek jau 
kainavo šis projektas, tiek nugriovimas, tiek techninio projekto parengimas ir kaip nesant pinigų 
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biudžete ar kitur ta sutartis bus vykdoma ir, jeigu bus nevykdoma, kas už tai turėtų prisiimti 
atsakomybę? 

 
Rimantas Klipčius. Norėčiau, kad būtų šiek tiek tvarka, kadangi, formuojame naują 

praktiką, Savivaldos įstatyme iki tol tokios tvarkos nebuvo. Buvo kreiptasi į opozicijos atstovus, 
kad būtų galima iš anksto pasiruošti pateikiant klausimus raštu, susipažinus su klausimais, kad 
vyktų sklandus darbas, diskusija, atsakymai. Dėl to šiandien dienai opozicijos atstovams siūlau 
įgarsinti klausimus, kad tiems klausimams būtų pasiruošta, suformuluoti išsamūs atsakymai, 
reikalaujantys laiko, pasirengimo, tikslių duomenų, kad būtų neiškraipomi faktai, o remiamasi 
skaičiais ir dokumentais. Manau būtų tikslesnė diskusija gavus klausimus iš anksto, juos 
įvertinus. Manau, kad valdantieji gerbdami opoziciją ir norėdami tą pagarbą parodyti atsakant 
tiksliai, kaip jūs to dalyko ir norite. Manau, kad tikrai sutarsime, kad šiandieną būtų praktiškiau 
išgirsti klausimus ir sekantį posėdį atsakyti į užduotus klausimus.  

Šarūnas Birutis. Suprantame ką jūs sakote ir nesitikime, kad tiksliai bus atsakyta. Jeigu 
gali atsakyti, atsakys, jeigu ne, tai taip ir sakote. O dėl iš ankstinių klausimų, neturime jų 
paruošę. Kiekvienas opozicijos narys turi teisę užduoti ir iš šiandien dienos posėdžio ir 
ankstesnių dienų klausimų. Klausimų gali būti ir nesitikime, kad išsamiai bus atsakyta ir 
sutinkame, kad būtų atsakyta vėliau.  

Rimantas Klipčius. Taip ir atsakykime, kad klausimą išgirdome ir opozicijai bus 
atsakyta raštu.  

Rimantas Klipčius. Gal opozicija turi dar kitų klausimų. 
 
Šarūnas Birutis. Turiu dar klausimų, pratęsiu.  
 
Šarūnas Birutis užduoda klausimą Administracijos direktorei Jovitai Rudėnienei. 

Svarbus labai dalykas yra demokratinių procesų, vykstančių mūsų rajono savivaldybėje, 
taryboje, viešinimas ir būtent atvira savivalda yra svarbiausias turbūt visų čia susirinkusių tikslas 
ir vienas iš įrankių viešinti yra medios, spauda, kas yra puikiai suprantama. 2023 metais, kaip 
minėjo posėdyje Antonijus, savivaldybė per kelis išskaidytus pirkimus sudarė sutarčių su UAB 
„Žeimenos krantai“ už 3882,60 euro. Tai yra vidutiniškai 750 eurų už kiekvieno leidinio, 
turinčio truputį virš 1000 egzempliorių tiražą, numerį. Kas tai yra? Kur buvo skelbiami 
konkursai šioms paslaugoms? Kiek dalyvių dalyvavo šiuose konkursuose? Ar tai atitinka mūsų 
visų puoselėjamo skaidrumo kriterijus? Ar nėra leidinio sąsajų su Mero šeima? Kodėl viena pusė 
panegirika merui, valdantiesiems ir jų artimiesiems už mokesčių mokėtojų pinigus yra 
skleidžiama kaip teigiama praktika, kodėl nėra nušviečiamas visas tarybos darbas, tarp jų ir 
opozicijos darbas, opozicijos klausimai ir atsakymai? 

 
Rimantas Klausimas. Ar opozicijos atstovai turės dar klausimų?  
 
Antonij Jundo. Kodėl ūkininkaujant nederlingose žemėse tokie dideli mokesčiai? 

Aplinkiniuose rajonuose mokama mažiau ir mažinami mokesčiai dėl lietingų, sausringų metų. 
2023 metais dėl sausros buvo labai prastas derlius arba vietomis jo išvis nebuvo. Grūdų kainos 
sumažėjo, žolė pievose dėl sausros neužaugo, šieno neprigaminta. Kodėl savivaldybė dėl sausros 
nesumažino mokesčių, o juos tik padidino? 

 
Antonij Jundo. Ar galima sulaukti atsakymo? 
Rimantas Klipčius. Kolegos, gerbiant opoziciją, opozicijai dera sulaukti atsakymų kokių 

opozicija tikisi, tikslius. 
 

Antonij Jundo. „Žemės ūkis“ Strateginiame plane, 2 programoje, kaimo plėtra ir 
verslumo skatinimas – visai neblogos priemonės, pvz.: kaip sudaryti sąlygas vystyti žemės ūkį, 
stiprinti ekologinę ir netradicinę žemės ūkio šakų plėtrą, tačiau visas skatinimas ir plėtra baigiasi 
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numatytiems kas metai 2070 eurų melioracijai suremontuoti. Ar viskas tik tuo ir baigiasi? Kur 
realūs susitikimai su ūkininkais, problemų sprendimai, pagalbos rankos ištiesimas? Rajone nėra 
net sąjungos, ar žinote, kiek dabar yra aktyvių ūkininkų ? Kiek žinome, 988 ūkininkai yra 
užregistruoti, bet atrodo aktyvių bus tik trečdalis. Buvo streikas Vilniuje prie Vyriausybės ir 
tikrai iš mūsų rajono keletas žmonių dalyvavo jame ir labai gaila, kad iš mūsų rajono valdžios 
nesulaukėme nei svečiuose, nei priėjo kas prie mūsų. Meras mūsų yra rajono ūkininkas, ir taip 
pasigedome to dėmesio, pasigedome pagarbos ūkininkams, net buvo rodoma per televiziją, kai 
Alytaus rajone su traktoriais grįžtančius ūkininkus pasitiko su fejerverkais ir su duona, o mūsų 
rajone mirtina tyla ir viskas. Siūlau merui būti dar aktyvesniam ir prisidėti prie ūkininkų 
problemų. 

 
Edita Meškovienė. Šiandien girdėjome klausimą dėl socialinio būsto, bet aš norėčiau 

apie Pabradėje gyvenančios konkrečios šeimos problemą. Nuo 2020 metų dėl soc. būsto 
įsigijimo sistemingai kreipiasi Pabradėje gyvenanti 7 žmonių šeima. Toje šeimoje yra 4 vaikai 
nepilnamečiai ir vienas šeimos narys neįgalus. Tai kodėl neteikiama pagalba? Neįsigyjamas 
būstas arba kažkaip kitaip teikiama pagalba tai tvarkingai šeimai. Tuo labiau, ta šeima sutinka 
per 10–15 metų išsimokėti už suteiktą būstą. Yra pavyzdžių Pabradėje: Pabradėje Mickevičiaus 
g. 97 skirtas būstas žmogui, kuris negyvena jame virš 10 metų ir nemoka jokių mokesčių, panaši 
situacija Malūno g. 5, ir šiaip tokių pavyzdžių yra nemažai. Gal galima būtų suremontuoti būstus 
ir suteikti šeimai, gal galima būtų įsigyti? Šiandien girdėjome, kad tų variantų yra. Jeigu nėra 
galimybės įsigyti, gal yra galimybė perskirstyti būstą? Pabradės gyventojai puikiai žino, kad 
vienos šeimos turi išskirtines sąlygas, kuomet du žmonės gyvena 4 kambarių bute, o kitos šeimos 
apskritai jų neturi. Klausimas, kodėl nepadedama nuo 2020 metų prašančiai pagalbos šeimai ir 
kodėl neieškoma galimybių pagerinti jų gyvenimo sąlygas, nes vis dėlto praėjo 4 metai, 4 
nepilnamečiai vaikai, nepamirškime, kad 7 asm. šeima gyvena 2 kambarių bute, o elementarių 
sąlygų paruošti pamokas ta šeima neturi. Tai būtų ir klausimas, ir prašymas, kuo greičiau tą 
problemą išspręsti. 

 
Edita Meškovienė. Ukrainiečių šeimos, gyvenančios Švenčionyse, kurių vaikai lanko 

darželį ir pradines klases, labai norėtų mokytis lietuvių kalbos. Šitą prašymą perduoda ir rajono 
mokytojų profesinės sąjungos atstovai, taip pat ir šeimos kreipiasi, kad yra didelis ir gražus noras 
mokytis lietuvių kalbos. Gal galima būtų sudaryti sąlygas? Ar yra galimybė jiems intensyviau 
mokytis? Ar apskritai jie nesimoko? Kodėl jie prašo? 

 
Edita Meškovienė. Kai kurios rajono įstaigos, taip pat ir savivaldybės skyriai, jau eilę 

metų neturi nuolatinių vadovų, seniūnijos – seniūnų. Šiai dienai, jei neklystame, 8 punktai yra 
surašyti. Švenčionių verslo ir turizmo centras apie 10 metų neturi vadovo, Švenčionių lopšelis-
darželis „Gandriukas“ neturi vadovo, Visuomenės sveikatos biuras neturi nuolatinio vadovo, vyr. 
architekto nuolatinio nėra, administracijos Švietimo kultūros ir sporto skyrius jau eilę metų 
neturi nuolatinio vadovo, Vietinio ūkio skyrius. Kaltanėnų, Cirkliškio seniūnijos be seniūnų. 
Tokia situacija susidaro dėl įvairių priežasčių – arba pretendentų trūkumas, arba kandidatai į 
vadovus neatitinka reikalavimų, arba įstaiga ar skyrius ketinamas reorganizuoti, arba vyksta 
teismo procesai. Kokios priežastys čia rajone? Kodėl išeina vadovai? Kodėl neskelbiami 
konkursai ir tiek metų įstaigos be vadovų. Puikiai suprantame, kad laikini vadovai neatstoja 
nuolatinių, laikini vadovai atlieka ir savo tiesiogines funkcijas, ir vadovo funkcijas. Kaži, ar jie 
kelia strateginių užduočių sau ir vadovaujančiai įstaigai, nes laikino vadovo ir tikslai laikini. 
Mūsų manymu, tai negali neatsispindėti kokybei ir paslaugų teikimo kokybei. Manome, kad 
reikia priimti sprendimus, kad įstaigos nebūtų „be galvos“, kodėl gyvuoja tokia praktika? Ar 
įmanoma tuos procesus paspartinti? Nes pasižiūrėjus į sąrašą, jis nemažas.  
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Andrejus Junda uždavė klausimą savivaldybės merui Rimantui Klipčiui. Vandentvarkai 
nesu abejingas. Turbūt skaitėte mano interviu ir sureagavote, kad šiandien atsirado kompensacija 
gyventojams. Noriu padėkoti. 

Eilę metų dirbdamas UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ vadovu pastoviai turėjau 
įrodinėti problemas dėl kaimiškųjų teritorijų, dėl savalaikiai nepriimtų sprendimų turime 
pasekmes. Atsimenate, Adutiškyje staiga karštą vasarą pasibaigė vanduo, sustojo gręžinys. Ilgąjį 
savaitgalį negalėjome surasti rangovo, bet įmonę suradome, kuri padarė darbus, vanduo buvo 
atstatytas. Bet, kaip žinote, turime dar 26 vandenvietes, kur yra poreikis gręžinius atnaujinti, nes 
virš 60 metų yra eksploatuojami. Kaip pavyzdys: Sariai, Cirkliškis, Pabradėje padidinus 
pajėgumas reikėjo naujų gręžinių. Prieš 2 metus buvome nusprendę, kad ir ten reikia naujų 
gręžinių. Padarėme pirkimus, pasirašėme sutartį, praėjo 2 metai, baigėsi sutartis, šiandien 
neturime to padarę. Pastebėjau, Strateginiame plane yra numatyta eilutė 266 tūkst. eurų tinklų 
plėtrai, tik neaišku, ar čia yra kaimams ar miestams, kaip bus. Tas, aišku, sveikintina, bet buvo 
dar ir kita problema, kad vanduo yra parduodamas neturint geologinių tarnybos leidimų, 
gręžiniai yra neaprobuoti, labai sena problema, turėjome ir teisinių ginčų įrodyti, kad mes 
nesame tų tinklų valdytojai, o yra savivaldybė, sumokėjome 30 000 eurų. Klausimas – kada bus 
įteisinti tie gręžiniai, kada jie bus aprobuoti, kada įmonė galės legaliai pardavinėti žmonėms 
vandenį ir kada bus padidintas dėmesys kaimiškosioms teritorijoms? Suprantu, pasekmės yra 
tokios, kad reikia ir kompensacijos, ir projektų, bet kas mums trukdė prieš 10 metų numatyti po 
100 000 eurų kasmet, kad galima būtų investuoti į tas kaimiškąsias teritorijas?  

 
Andrejus Junda. Pabradės mieste kaip ir gražėja viskas ir kaip ir gerai, bet aš dėl turto. 

Sustojus ties senu turgeliu yra trys daugiabučiai namai Vilniaus g. 7, 9, 14. Jie gadina miesto 
vaizdą, kiek žinau, buvo bandyta tuos namus pritraukti dalyvauti renovacijoje, bet gyventojai 
atsisakė, bet priešais juos yra dar vienas senas pastatas (Vilniaus g. 5), senoji poliklinika. 
Pastatas jau tikrai virš 5 metų stovi nenaudojamas, žmonės jau iš ten iškeldinti. Kiek žinau, vyko 
savivaldybės derybos su bendrasavininkais ir buvo kažkokių sprendimų – jį nugriauti ar vietoj jo 
įrengti kažkokią aikštelę, bet kažkodėl tos derybos nutrūko ir šiandien tebėra toks negražus  
vaizdas – „miesto puošmena“. Kokia ateitis yra šio pastato ir kokie jūsų planai? 
 

Edvard Voršinski uždavė klausimą Savivaldybės vicemerui Erikui Demidovui. Teko 
skaityti, kad Energetikos ministerija praneša, kad netrukus Led šviestuvai gatvėse bus daugiau 
nei pusėje Lietuvos savivaldybių. Trečdalyje savivaldybių jau įdiegtas šiuolaikiškas gatvių 
apšvietimas, o artimiausiu metu atlikus baigiamuosius darbus, kokybiškas apšvietimas bus 
įdiegtas daugiau kaip pusėje savivaldybių. Skaičiuojama, kad netrukus baigtų projektų skaičius 
bus 43. Šiuo metu jau yra pabaigtas 21 projektas, 22 projektai yra arti pabaigos. Kokybiškai 
šviečiančius naujus 24 000 vnt. šiuolaikinių Led technologijų šviestuvų gatvėse tamsiu paros 
metu jau (išvardino miestus) yra, gyventojai tai jau mato. Dėl apšvietimo mūsų rajone? Kada 
prasidės kompleksinis apšvietimo – stulpų ir lempų – pakeitimas? Šiandien svarstant biudžetą 
buvo paminėta suma apšvietimui? Jeigu būtų įvykdyta, būtų labai didelis taupumas. Pagal 
duomenis mūsų rajone yra lempos, kurios naudoja 150-250-400 W, jeigu jos būtų pakeistos 
ekonomiškomis 50-70 W lempomis, ekonomiškumas prasidėtų nuo pirmos lempos įjungimo 
minutės. Žinant, kad mūsų rajone tūkstančiai tokių apšvietimo stulpų, ekonomija per metus irgi 
būtų labai ženkli. Klausimas – ar yra planuojama ir kokiais terminais dalyvauti konkrečiame 
ministerijos projekte?  

 
Edvard Voršinski uždavė klausimą Savivaldybės vicemerui Erikui Demidovui. 

Meškerinės kaimo gyventojai kreipėsi dėl vaikų žaidimų aikštelės, pateikti konkretūs duomenys. 
Meškerinės kaime gyvena 13 vaikų, nuo 8 mėn. iki 18 metų. Gal galima tiesiog kokiomis 
priemonėmis padėti. Jei savivaldybė negali prisidėti, gal gali priskirti žemės sklypą šitam dalykui 
ir gyventojai patys pasidarys. 

 



19 
 

Pavel Trusov uždavė uždavė klausimą Administracijos direktorei Jovitai Rudėnienei. 
Dėl savivaldybės kontrolieriaus konkurso skelbimo, arba kodėl jis neskelbiamas? Žinome, kad 
Savivaldybės kontrolės ir audito tarnyba yra viena reikšmingiausių įstaigų, kuri stebi ir užtikrina 
savivaldybės vykdomų procedūrų skaidrumą ir atitiktį teisės aktų reikalavimams, atlieka tiek 
finansinį auditą, tiek atitikties auditą, tiek veiklos auditą. Dar 2023 metų gruodžio mėn. susidarė 
gana įdomi situacija, kuomet, mūsų žiniomis, besibaigiant savivaldybės kontrolierės kadencijai 
buvo gautas jos prašymas nutraukti darbo santykius šalių susitarimu, matėme, kad ir gavome 
žodinį patvirtinimą, kad ir 2023 metų biudžete buvo suplanuoti asignavimai darbo santykių 
nutraukimui, šalių susitarimui, tam buvo skirta apie 45 000 eurų, gana ženkli suma. Pasibaigus 
kadencijai, kuri, mūsų žiniomis, turėjo baigtis 2023 metų pabaigoje, savivaldybės kontrolierė 
toliau eina pareigas, mes šiandieną ir pritarėme jos pareiginiam koeficientui perskaičiuotam. Kas 
vis dėlto galėjo priimti sprendimą, kad savivaldybės kontrolierė toliau tęstų pareigas ir kodėl 
neskelbiamas konkursas šioms pareigoms, kadangi kadencija yra pasibaigusi? 

 
Rimantas Klipčius. Jei manęs neapleidžia atmintis – taryba priėmė sprendimą. Ir Jūs 

buvote vienas iš narių kuris nepritarėte sprendimui. Ar aš dabar teisingai interpretuoju? 
Pavel Trusov. Klausimas buvo pritarti ar nepritarti darbo santykių nutraukimui šalių 

susitarimu. Čia yra visiškai kitas procesas ir mes jam ir nepritarėme. Bet kadencijos pabaiga yra 
kadencijos pabaiga numatyta Valstybės tarnybos įstatyme. Jeigu mes kažko nesuprantame 
prašome paaiškinto kodėl taip buvo.  

Rimantas Klipčius. Jeigu teisingai prisimenu komitete ir taryboje klausimai ir buvo 
kalbama, kad tarybai priėmus sprendimą įsigalioja neterminuota sutartis. 

 
Pavel Trusov uždavė klausimą savivaldybės merui Rimantui Klipčiui. Dėl gatvių ir 

kelių kokybės. Tiek rinkimų programoje, tiek ir kituose prioritetuose buvo nurodyta, kad 
siekiama maksimaliai gerinti gatvių ir kelių kokybę. Daug gauname pastabų dėl Adutiškio gatvės 
remonto. Situacija yra baisi, nes, jei tenka pravažiuoti visa gatve, kantrybės reikia sukaupti. Kada 
planuojami gatvės rekonstrukcijos darbai? Ar mes juos matysime jau šiais metais? Ar reikia 
laukti kažkokių kitų procedūrų? Prašoma aiškiai išdėstyti, koks nuoseklumas yra dėl šios gatvės 
remonto? 

Dėl kelio Kavaltiškė–Antanai. Mūsų žiniomis, vietiniai gyventojai kreipėsi ir į seniūnę 
dėl kelio kokybės, žinoma, kad juo naudojosi sunkiasvorė technika, kuri vežė statybines 
medžiagas ar gruntą į darbus, atliekamus pasienyje. Ar numatytas kažkoks susitarimas su 
rangovu, kuris atlieka darbus pasienyje? Ar buvo susisiekta su Valstybės sienos apsaugos 
tarnyba dėl kelio atstatymo, jei jis būtų sugadintas darbų vykdymo metu.  

 
Pavel Trusov. Buvome paskelbę apklausą dėl budinčios vaistinės Švenčionių rajone. Iš 

tiesų, buvo tikrai didelis susidomėjimas gyventojų ir pritarimas, kad tos budinčios vaistinės 
reikėtų. Norėtume atsakymo, ar savivaldybė galėtų numatyti tam tikras paramos galimybes, 
galbūt atliekant viešąjį konkursą, kad nebūtų pažeisti konkurencijos reikalavimai, kad tokiu būdu 
galima būtų kompensuoti vaistinėms už tą ekonomiškai nenaudingą darbą, kad mūsų gyventojai 
galėtų gauti ir nusipirkti vaistų šventinėmis dienomis, savaitgaliais ar laiku po darbo?  
 

Antonij Jundo. Dėl Sveikatos centro teikiamų paslaugų kokybės, dėl gydytojo 
odontologo padėjėjo Pabradėje. Kodėl į asmens sveikatos priežiūros paslaugų plėtrą ir kokybės 
gerinimą skatinant trūkstamų asmens sveikatos priežiūros specialistų pritraukimą šiems metams 
Strateginiame plane suplanuota tik 30 000 eurų. Pabradės poliklinikoje atmosfera yra labai 
bloga. Labai daug išeina specialistų. Buvo sudaryta komisija, vyko tyrimas, bet visa tai tik 
pagreitino gydytojų išėjimo procesą. Ta situacija negerėja, viskas priklauso tik nuo vadovo. Jeigu 
vadovas nesugeba aplink save suburti gerų specialistų, gerų žmonių, o ne tik žiūri į lojalumą, 
žmonių netenkina tokie specialistai. Jeigu eisim tokiais keliais, tuoj liksim visai be gydytojų 
specialistų. Esu labai nustebęs, kodėl vadovauja iki šios dienos visam sveikatos centrui Tiukša – 
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ūkvedys. Ir visi nesupranta, kodėl jis numeris pirmas, o po to tik eina visi kiti. Kiek ilgai taip gali 
tęstis? 
 

Šarūnas Birutis uždavė klausimą Savivaldybės vicemerei Violetai Čepukovai. Dėl 
kultūros centrų veiklos. Švenčionėliai. Strateginiame plane 2024–2026 metams yra numatyti 
pinigai. 2024 metais šio centro rekonstrukcijai numatyta du šimtai šešiasdešimt šeši tūkstančiai 
šimtas eurų. Pradiniame biudžete šių pinigų nebuvo visiškai. Mums pasiūlius, kad visgi 10 metų 
uždaryta pagrindinė salė. Į mūsų pasiūlymą nebuvo atsižvelgta, bet ačiū, kad valdantieji, 
dauguma, pateikė analogišką pasiūlymą ir šimtas penkiasdešimt tūkstančių eurų yra skirta 
Švenčionėlių miesto kultūros centro rekonstrukcijos pabaigimui. Pagal Strateginį planą tų pinigų, 
aišku, neužteks, ir stebina vienas dalykas, kad buvo skirti pinigai anksčiau iš Valstybės 
investicijų programos ir jie nebuvo panaudoti arba investuoti normaliai, nežinau priežasčių, bet 
vienaip ar kitaip tai užstrigo. 10 metų pati geriausia koncertinė rajono salė yra uždaryta. 
Klausimas – ko tikėtis? Šimtas penkiasdešimt tūkstančių eurų yra numatyta, ar užteks šių pinigų 
ir kada ta salė bus pabaigta.  

Prie to paties. Kultūros centrai Magūnuose ir Pavoverėje yra neveikiantys ir uždaryti. 
Gyventojai skundžiasi, kad jie yra neveikiantys, uždaryti. Aišku, mums reiktų susėsti ir 
pagalvoti, kad jie veiktų, būtų atviri ir veiktų veiklos. 
 

Šarūnas Birutis uždavė klausimą Savivaldybės vicemerei Violetai Čepukovai. Apie 
paveldą. Švenčionių rajono savivaldybė perka naujus paveldo objektus. Ir visai neseniai, prieš 
kelis metus, buvo nupirktas už virš šimtą tūkstančių naujas paveldo objektas, jam suteiktas 
paveldo objekto statusas, aišku, reikalingi pinigai, ir nemaži pinigai. Bet aš ne apie tai, aš apie 
Stačiatikių bažnyčią. 2015–2020 metais buvo sutartis ir buvo padaryta didžioji dalis darbų. Likę 
darbai pagal šios dienos indeksaciją yra už penkis šimtus septyniasdešimt tūkstančių eurų. 
Fasadus pabaigti, vidaus išorės durys, dalis grindų, baigti vidaus sienas ir lubas, vidaus ir išorės 
laiptai, elektra, gaisrinė signalizacija. Valstybė per savo programą gali skirti maksimaliai du 
šimtus keturiasdešimt tūkstančių ir tą savivaldybei yra pranešusi, kiek žinau, ir šiemet šie pinigai 
galėtų būti skirti, jeigu bus tvarkingai įvykęs konkursas. Tačiau reikia savivaldybės prisidėjimo, 
bent dvidešimt keturių tūkstančių eurų, ir dvylika tūkstančių pati kurija prisideda. Klausimas – 
Ar yra? Ar pajudės toliau? Ar mes galime iš esmės valstybės lėšomis pabaigti tą svarbų kultūros 
paveldo objektą? Nes vienaip ar kitaip tai yra rajono centras ir darbus reiktų pabaigti.  
 

Edvard Voršinski. Pabradėje vykdant projektą turime jau paklotus vandentiekį ir 
kanalizaciją kairiojoje miesto pusės dalyje – Gėlių g., Vytauto g., Pietų g., Saulės g. ir Vasaros g. 
Kada ir kokiais terminais planuojamas šių gatvių asfaltavimas?  

 
 
 
Posėdis baigtas 14.00 val. 

 

Posėdžio pirmininkas                      Rimantas Klipčius 

 

Posėdžio sekretorė                  Martyna Mosevičiūtė 
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